
zápis ze zasedání zastupitelstva obce poděšín.

konaného dne 23. |edna 2015

Zasedónízastupitelstva bylo svolóno v souladu se zókonem č. 128/2000 Sb., o obcích,
pozvánka byla vyvěšená na úřední desce v termínu 7 dnů před konóním zasedání.

Místo a doba konání: oÚ poděšin ,23. 1,.2ot5,20:00 hod
Přítomnízastupitelé: David Nejedlý, Jitka Landová, František Bláha, Mgr. Anna Vodáková,

lng. Jaroslav Dočekal, Zdeněk Jaroš
Omluveni:
Neomluveni: -

Zasedání řídí: David Nejedlý

Zapisovatelkou byla jmenována: Mgr. Anna Vodáková
Ověřovatelizápisu byli navrženia schváleni: František Bláha, Mgr. Anna Vodáková

Starosta obce zahájil zasedání Zastupitelstva obce Poděšín, konstatoval, že je
usnášeníschopné a seznámil přítomné s návrhem programu.

Návrh programu:

1,. Podánížádosti o dotaci z programu Obnovy venkova na opravu kulturního domu.
2, Vystoupení ze Sdružení obcí Vysočiny.

seznámení s návrhem programu:

Vzhledem ktomu, že nikdo nevznesldalšíbod do programu, dalstarosta hlasovat o výše
uvedeném navrženém programu.

Výsledek hlasování: Pro:7 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zastupítelstvo obce schvaluje program jednání zdstupitelstva.

kontroIa splnění úkolů z předchozího zasedání zo:

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s plněním úkolů dle zápisu z minulého zasedání
zastupitelstva obce a vyhodnotil jednotlivé body.

Zápisz minulé schůze byl ověřen a je předložen k nahlédnutí,

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí.



leomÁruí ote sclvÁleruÉno pRoe nRruu:

1. Podání žádosti o dotaci z programu Obnovy venkova na opravu kulturního domu.

Starosta obce předložil k projednánínávrh žádosti o dotaci z programu Obnovy venkova na

opravu kulturního domu.

Výsledekhlasování: Pro:7

Proti: 0 Zdržel se:0

Proti: 0 Zdržel se:0

Usnesení č. 7: Zastupítelstvo obce schvdluje podání žádosti o dotoci z progrdmu Obnovy
venkova nd opravu kulturního domu.

2. Vystoupení ze Sdružení obcí Vysočiny.

Starosta obce předložil k projednání návrh vystoupení ze Sdružení obcíVysočiny z důvodu

žádného přínosu pro obec.

Výsledekhlasování: Pro:7

Usneseníč. 2: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh vystoupeníze SdruženíobcíVysočiny.

Diskuse

V rámci diskuse nebyly vzneseny žádné dotazy, návrhy, připomínky.
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